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Praznikom naproti
Pridi, zima, pridi, zima, 
čakamo te, beli sneg, 
da gremo na bele steze 
in s sanmi na beli breg.

Pridi, zima, pridi, božič, 
čakamo te, beli sneg, 
mrzle roke, topla lica, 
radost nam žari v očeh.

Tako sta otroka prosila sv. Miklavža na 
prireditvi z naslovom »Praznikom napro
ti«, ki je bila 11. decembra v šolski telo
vadnici v Zavrču.

Pri otrocih so decembrski prazniki 
posebej zaželeni, kot da se ustavi čas, 
hišo napolni veselje, zadiši po božičnem 
kruhu. Otroka sta na podstrešju našla

»Kaj za prazničnimi vrati čaka nas, 
ko razigrano bo čas prestopil letni prag?

Bo jutro s soncem obsijano, 
bo z mehkim perjem nam postlano, 

bodo novi časi zlati?
Zlati bodo, če sivino vsakdana 

sami pozlatimo z znanjem in dobroto, 
jim s smehom vdihnemo lepoto 

in s prijateljstvom iskrenim, nežnost, srečo, mir, toploto. 
Takih časov — zlatih časov — v novem letu vam želimo.«

Vesel božič in srečno 2015!

babičin kovček in radovedno pokuka
la vanj. Odkrila sta babičine zapiske in 
izvedela marsikatero skrivnost prazno
vanja božiča nekoč. Življenje je teklo 
počasneje in ljudje so si vzeli čas drug za 
drugega. Vsa družina je bila zbrana, za 
krušno pečjo so poslušali zgodbe in peli 
pesmi. Otroci so pričakovali skromna 
darila, kakšno jabolko, domači keks ali 
oreh. S posebnim žarom v očeh so zrli 
v nebo in pričakovali prve snežinke 
Danes pa ljudje hitijo, bežijo in skrbijo 
za darila, a ta ne prinašajo sreče, kajti 
sreča je čudna gospa, ki se skriva v pre
prostih besedah in dejanjih. Otroci pa 
si želijo prav to, preprostih stvari, toplih 
misli in tradicionalnih vrednot, ki nič ne 
stanejo, a veliko pomenijo. Prireditev so 
popestrile ljudske pevke in skupina Trta 
iz KUD-a Zavrč. Posebno doživetje je bil 
božični bazar, ki so se ga razveselili tako 
majhni kot veliki.

Petra Purgaj,
učiteljica slovenščine
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Spoštovani občanke in občani!
Leto, ki odhaja, je občino Zavrč zaznamovalo s številnimi zanimi

vimi dogodki in prazničnimi prireditvami, bilo je pestro in delavno 
leto, v katerem nam je uspelo zaključiti zastavljene projekte in sestavi
ti razvojni program za prihodnje obdobje.

Leto 2014 nam bo ostalo v spominu tudi zaradi volitev. Za nas so 
bile posebej pomembne lokalne volitve, na katerih ste mi, dragi voliv
ke in volivci, že petič zapored zaupali vodenje občine. Hvala vam za 
vsak glas in zaupanje, obenem pa vam lahko obljubim, da bom z eki
po sodelavcev v občinski upravi in z občinskim svetom delal pošteno, 
konstruktivno in zavzeto za dobrobit vseh občank in občanov občine 
Zavrč.

Ponosen sem, da smo v preteklosti naredili veliko dobrega, da naš 
trud ni bil zaman in da smo občino Zavrč pripeljali do želenega razvo
ja na vseh področjih. Zavedamo se, da imamo najnujnejše, da pa nam 
še veliko manjka, kar bomo poskušali uresničiti v prihodnjih letih, 
če bomo seveda s projekti uspešni tudi pri pridobivanju sredstev iz 
državne in evropske blagajne.

V novem mandatu smo uspešno izpeljali že dve redni seji, zadnja nas 
čaka tik pred koncem leta, potrdili smo tudi kandidate za vseh devet občinskih odborov in komisij. Vsem 
novoizvoljenim predsednikom in članom odborov in komisij čestitam ob izvolitvi, hkrati pa čestitam 
tudi novima podžupanoma občine Zavrč. Občinskemu svetu sem že predstavil svojo odločitev, da sem se 
v novem mandatu znova odločil za dva podžupana, za Janka Lorbka, ki že ima podžupanske izkušnje, in 
Roberta Vuzma. Obema želim uspešno delo.

Med pomembnejšimi investicijami prihodnjega leta bo zaključek trenutno našega osrednjega projekta 
Kulturni dom Zavrč — hiša festivala jabolk, za katerega nam je uspelo pridobiti sofinanciranje EU. V 
načrtu imamo tudi modernizacijo odseka ceste Hrastovec-Plantek, načrtujemo gradnjo zbirnega centra 
za ravnanje z odpadki v Zavrču, čaka nas sanacija več plazov v občini, poleg še nekaterih drugih načrtov 
pa si v občini želimo čim prej sprejeti Občinski prostorski načrt.

Ciljev, načrtov in želja v naši občini je še veliko, za uresničitev vseh pa bo potrebno veliko truda, sodelo
vanja, poguma in dobre volje. Kot vedno trdno verjamem, da nam bo uspelo s skupnimi močmi. Upamo 
lahko samo, da država ne bo krčila proračunskih sredstev, namenjenih lokalnim skupnostim.

Ob iztekajočem se letu in ob pričakovanju novega je čas, ko drug drugemu zaželimo dobro leto. Ne glejte 
nazaj! Ker se vam zdi lepše kot takrat, ko je bilo. Ne glejte naprej! Ker se vam zdi se ljubše, kot bo takrat, ko se 
zgodilo bo. Zavedajte se sedanjosti! Zaželim vam le to, da vse dobro, kar vas čaka v prihodnosti, skupaj z vami 
gre. Srečno v novem letu 2015!

I Vaš župan Miran Vuk

Dober den je glasilo občine Zavrč, ki glasilo tudi izdaja. Uredništvo: Tatjana Mohorko, Peter Vesenjak, Danica Bratuša in 
Lidija Domjan. Fotografije: T. Mohorko, R. Škrjanec in arhiv društev. Oblikovanje in tisk. Vejica, Rado Škrjanec, s. p. Naslov 
uredništva: Občina Zavrč, Zavrč 11, 2283 Zavrč. Telefon: 02 762 01 50, 761 18 01. Glasilo občine Zavrč Dober den je vpisano v 
evidenco javnih glasil, ki jo vodi Ministrstvo za kulturo, pod zaporedno številko 1613. Natisnjeno: 600 izvodov, ki jih prejmejo

gospodinjstva v občini brezplačno.
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Miran Vuk ostaja na čelu Občine Zavrč
Na letošnjih jesenskih lokal

nih volitvah so volivke in 
volivci v občini Zavrč že petič 
zapored mandat za vodenje 
občine zaupali dosedanjemu 
županu Miranu Vuku iz SLS. 
Na volitvah je prejel dobrih 
67 odstotkov glasov, njegov

protikandidat Slavko Pravdič 
iz NSi — krščanski demokrati 
pa je prejel dobrih 32 odstot
kov glasov.

NOVI OBČINSKI SVET 
V ZAVRČU

Volivke in volivci občine

Podžupan Janko Lorbek

Zavrč so na lokalnih volitvah 
izvolili tudi člane v občinski 
svet, sedeže v občinskem sve
tu pa so dobili: Dušan Rojko 
(SDS), Slavko Pravdič (NSi), 
Dušan Bratuša (SLS), Vale
rija Spevan (NSi), Robert 
Vuzem (SLS), Janko Lorbek 
(SLS) in Branko Skok (neod
visni kandidat).

Podžupan Robert Vuzem

JANKO LORBEK IN 
ROBERT VUZEM 
NOVA PODŽUPANA V 
ZAVRČU

Takoj po konstitutivni seji in 
potrditvi mandatov je župan 
občine Zavrč Miran Vuk za 
podžupana imenoval Janka 
Lorbka in Roberta Vuzma.

TM 
Foto: RŠ

Novoizvoljeni svet Občine Zavrč v mandatu 2014-2018 z novim - 
starim županom Miranom Vukom je že poprijel za delo.

Sestava odborov in komisij v mandatu 2014-2018
Komisija za mandatna vprašanja, voli

tve in imenovanja je na seji 30. oktobra 
2014 pripravila predlog sestave odbo
rov in komisij v mandatu 2014—2018. 
Novoizvoljeni svet občine Zavrč jih je na 
svoji drugi redni seji 4. decembra 2014 
tudi potrdil, potrdili pa so tudi predlog 
proračuna za leto 2015 v vrednosti 
dobrih 1,5 milijona evrov.

ODBOR ZA GOSPODARSTVO, 
VARSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE 
SLUŽBE
Janko LORBEK - predsednik 
Dušan BRATUŠA 
Robert VUZEM 
Branko SKOK 
Slavko PRAVDIČ 
Branko IVANČIČ 
Robert DOMJAN

ODBOR ZA KMETIJSTVO, 
OBRT, TURIZEM, 
GOSTINSTVO IN TRGOVINO

Dušan BRATUŠA — predsednik 
Robert VUZEM 
Slavko PRAVDIČ 
Slavko KOKOT 
Lidija CAFUTA

ODBOR ZA FINANČNE 
ZADEVE IN PREMOŽENJE

Robert VUZEM — predsednik 
Dušan ROJKO 
Robert PUNGRAČIČ

ODBOR ZA DRUŽBENE 
DEJAVNOSTI

Dušan ROJKO - predsednik 
Janko LORBEK 
Branko SKOK 
Jelka BELŠAK 
Vida MILUNIČ

Završki občinski svet se je v začetku decem
bra sestal že na drugi redni seji, na kateri 
so potrdili kandidate za vseh devet občin
skih odborov in komisij, potrdili pa so tudi 
predlog proračuna za leto 2015 v vrednosti 
dobrih 1,5 milijona evrov.

Foto: Rado Škrjanec

ODBOR ZA RAZPOLAGANJE 
S SREDSTVI POŽARNEGA 
SKLADA

Branko SKOK - predsednik 
Slavko PRAVDIČ 
Anton BRATUŠA 
Uroš KOKOT 
Vlasta BAUMAN

Eh9S?=/?
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KOMISIJA ZA STATUTARNE IN 
PRAVNE ZADEVE
Janko LORBEK - predsednik 
Valerija SPEVAN 
Mateja KELC

KOMISIJA ZA POPIS 
OSNOVNIH SREDSTEV, 
DROBNEGA INVENTARJA,

OBVEZNOSTI IN TERJATEV
Valerija SPEVAN - predsednica 
Dušan BRATUŠA 
Franc KELC

NADZORNI ODBOR
Marta BOSILJ - predsednica 
Mateja TEŽAK 
Biserka KOKOT

SVET ZA PREVENTIVO 
IN VZGOJO V CESTNEM 
PROMETU

Slavko PRAVDIČ - predsednik 
Janko LORBEK 
Dušan ROJKO 
Robert OVČAR 
Sonja MAJCENOVIČ

Občinska uprava Zavrč

V novem letu bo v ospredju projekt Kulturni dom Zavre —
hiša festivala jabolk

Občina Zavrč je na osnovi podane vloge na 8. javni poziv 
prejela sredstva za sofinanciranje operacije iz naslova predno
stne usmeritve Regionalni razvojni programi razvojne priori
tete Razvoj regij Operativnega programa krepitve regionalnih 
razvojnih potencialov 2007—2013 za obdobje 2013—2015 za 
projekt Kulturni dom Zavrč- hiša festivala jabolk.

Namen investicije je žago- raznolike kulturne dejavnosti, 
toviti zunanjo in notranjo Z zunanjo ureditvijo se omo- 
urejenost Kulturnega doma gočata učinkovitejši dostop 
Zavrč za učinkovito razvijanje do Kulturnega doma Zavrč in

Naložba v vašo prihodnost
Operacijo delno financira Evropska unija 
Evropski sklad za regionalni razvoj

izvajanje prireditev.

DELA OKROG 
ZAVRŠKE KULTURNE 
DVORANE IN V NJENI 
NOTRANJOSTI SO

SREDI DECEMBRA V 
POLNEM TEKU
V notranjosti kulturnega 

doma se urejajo sanitarni, 
kuhinjski in razstavni pro
stori. Urejata se tudi prezra-

1sOtB&a? StsEJV
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čevanje in hlajenje objekta drugim omogočala tudi pred- 
ter glavni prostor z avdio- stavitveno dejavnost v okviru 
vizualno opremo, ki bo med Festivala jabolk.

Dela okrog završke kulturne dvorane in v njeni notranjosti so v pol
nem zamahu. Foto: Tatjana Mohorko

Ocenjena vrednost opera
cije znaša 640.289,18 evra, 
od tega znašajo nepovratna 
sredstva Evropskega sklada za 
regionalni razvoj 445.528,31

evra. Investicija se je začela 
leta 2013 in se bo zaključila 
leta 2015.

Občinska uprava Zavrč

Spoštovane občanke, spoštovani občani občine Zavrč!
December je mesec pripravljanja na 

praznovanje za mnoge najlepšega prazni
ka v letu, božiča. Kako bomo preživeli in 
praznovali ta čas, je odvisno predvsem 
od lastnih in družinskih prepričanj in od 
tradicije, ki ji pripadamo. Je pa to tudi 
čas, ko premišljujemo o letu, ki se bliža h 
koncu, in čas, ko v glavah snujemo nove 
cilje in izzive prihodnosti. Naj se vam 
ob tej priložnosti tudi iskreno zahvalim 
za zaupan glas na predčasnih volitvah v 
Državni zbor RS. Vsakokratne volitve 
nas nekako pozivajo k izbiri in opredeli
tvi po strankarski pripadnosti, vendar si 
kot poslanka ne predstavljam, da ne bi 
delala za dobro vseh nas. S svojo vlogo 
in delom želim upravičiti zaupanje tako 
tistih, ki ste mi že zaupali, kot tudi tistih,

ki me boste v prihodnje šele spoznavali.
Ne glede na bližajoče se praznično 

vzdušje se mi zdi prav, da se na kratko 
posvetim dogajanju v državnem zboru. 
Najpomembnejši dokument, ki smo ga 
novembra obravnavali, je rebalans prora
čuna za leto 2014. Koalicijske stranke so 
predlagani rebalans izglasovale in z njim 
potrdile dvig načrtovanega proračunske
ga primanjkljaja za dodatnih 200 milijo
nov evrov, na skupno 1,2 milijarde evrov, 
kar znaša 4,3 % BDP in je visoko nad 
ciljem, ki ga imamo zapisanega v progra
mu stabilnosti. Od leta 2009 je Slovenija 
namreč v postopku presežnega primanj
kljaja in mora po priporočilih Sveta EU 
proračunski primanjkljaj znižati pod
3 % BDP.
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Zaradi visoke zadolženosti mora Slove
nija lemo samo za obresti nameniti sko
raj 1,1 milijarde evrov, kar je okoli 13 % 
vseh letnih prihodkov v proračunu. Za 
lažjo predstavo: to je približno toliko, 
kot če bi od neto plače 770 evrov meseč
no morali namenili 100 evrov samo za 
obresti. Moram poudariti, da me resnič
no skrbi, koliko časa se bomo še brez
glavo zadolževali in s tem breme krize 
prenašali na državljanke in državljane ter 
generacije za nami.
V začetku decembra je koalicija izgla

sovala tudi spremembo dveh zakonov, s 
katerima se davek na finančne storitve in 
davek od prometa zavarovalnih poslov 
zvišuje s 6,5 % na 8,5 %. Zal bomo bre
me tega dviga nosili državljani in gospo
darstvo preko višjih bančnih provizij in 
višjih cen zavarovalniških storitev.

Ce sem odkrita, že prav s težavo čakam 
dan, ko bomo v državni zbor s strani 
vladne ekipe prejeli predloge ukrepov 
za razbremenitev in ustvarjanje boljših 
pogojev za delovanje podjetij, ki bodo 
pripomogli k ustvarjanju novih delovnih 
mest in s tem seveda izboljšali življenjske 
pogoje za državljanke in državljane.

Za letošnje leto je sicer napovedana 
gospodarska rast v višini nekaj čez 2 % 
BDP, kar je pozitiven statistični podatek, 
ki pa je predvsem posledica povečanega 
izvoza in izvedenih infrastrukturnih pro
jektov s strani občin kot posledica črpa

nja evropskih sredstev. Več kot očitno je, 
da so v zadnjih letih občine pomembno 
gonilo razvoja v Sloveniji, zaradi česar 
se je ustvarilo in ohranilo marsikatero 
delovno mesto ter nato preko davkov 
veliko prispevalo tudi v proračun države.

Poslanci lahko predsedniku vlade in 
ministrom postavljamo pisna in ustna 
poslanska vprašanja, podamo pobudo za 
ureditev posameznih zadev ali za sprejem 
določenih ukrepov s področja delovanja 
vlade. To možnost sem v zadnjih dveh 
mesecih izkoristila velikokrat in na mini
stre naslovila številna vprašanja, ki so se 
nanašala na področje evropskih sredstev 
(glede priprave operativnega programa 
- enega izmed temeljnih dokumentov 
za črpanje evropskih sredstev iz nove 
finančne perspektive 2014-2020, v zve
zi z zaustavitvijo povračil s strani EU v 
proračun RS ter napako pri 8. javnem 
pozivu v okviru razvoja regij), v zvezi z 
zagotavljanjem neodvisnosti delovanja 
Javne agencije za varstvo konkurence, v 
zvezi z zaposlovanjem, v zvezi z vračilom 
pokojnin, v zvezi s sistemom računovod
skega poročanja javnega sektorja, v zve
zi z vračilom dohodnine za leto 2013, 
pritegnitev tujih investicij v Slovenijo 
in nadaljevanjem gradnje avtocestnega 
odseka Draženci—Gruškovje.

Novembra sem odprla dve poslanski 
pisarni, eno v Lovrencu na Dravskem 
polju, drugo v Cirkulanah. Vas pa z vese

ljem obveščam, da bo zelo kmalu poslan
ska pisarna odprta tudi v občini Zavrč, 
kjer mi boste lahko neposredno poda
li vaše pobude, predloge in vprašanja. 
Lahko pa se name obrnete tudi po elek
tronski pošti suzana.lep-simenko@dz-rs. 
si. Vse, ki uporabljate socialna omrežja, 
pa vabim, da preko Facebook strani in 
Twitterja sproti spremljate moje aktualne 
aktivnosti v državnem zboru in iz bližnje 
okolice.

Približuje se božič, ki je zame najlepši 
in najbolj notranje doživet praznik. Ze 
sama priprava nanj ga dela posebnega. 
Predbožični čas je čas, ko imamo na mizi 
adventni venček, obiščemo najdražje, 
svečano pripravimo božično drevo, jasli
ce in večerjo ter pečemo dobrote. Takoj 
za božičem slavimo dan samostojnosti 
in enotnosti, ki je za usodo slovenskega 
naroda izjemno pomemben dan. Nekaj 
dni za tem slavimo še vstop v novo leto.

Spoštovani občanke in občani!
Želim vam lepe prihajajoče praznične 

dni, naj bodo polni veselja, notranjega 
miru in pozitivnih mislih za prihodnost. 
V letu 2015 pa obilo zdravja, osebnega 
zadovoljstva in lepih trenutkov.

Suzana Lep Šimenko, 
poslanka DZ RS

Z ločenim zbiranjem do zmanjšanja količin odpadkov
Ste se že kdaj vprašali, ali bi lahko pred

mete, ki jih več ne potrebujemo, vnovič 
uporabili oz. jih predelali? Prehramb
na industrija nas je zasula s številnimi 
novimi proizvodi, ki nam omogočajo 
zadovoljevanje osebnih potreb, po drugi 
strani pa ostajajo gore odpadnih mate
rialov, v katere so bili ti embalirani. Da 
bi zmanjšali količine odpadkov, je treba 
odpadne snovi zbirati ločeno in jih ločeno 
predajati registriranim zbiralcem. Samo 
ločeno zbrane odpadke lahko usmerimo 
v predelavo in ponovno uporabo.

Pri ločenem zbiranju je pomembno, da 
so pločevinke, plastenke, vrečke, foli
je in drugi predmeti, ki so namenjeni

za embaliranje tekočin, izpraznjeni in 
očiščeni. Drugo pomembno navodilo 
je, da se posamezni odpadki odložijo v 
pravilno opremo za zbiranje odpadkov, 
vrečke oz. zabojnike, saj zahteva vsako 
mešanje odpadkov, ki ni v skladu z naši
mi navodili, dodatno ločevanje, kar zno
va povzroča dodatne stroške. V okviru 
ločenega zbiranja komunalnih odpadkov 
družba Cisto mesto Ptuj omogoča obča
nom vaše občine zbiranje glede na sku
pine odpadkov po materialni strukturi. 
Za lažje rokovanje z nastalimi odpadki 
podajamo navodila za pravilno razvršča
nje posameznih vrst odpadkov.

Zbiranje MEŠANIH KOMUNALNIH

ODPADKOV zagotavljamo v namen
skih plastičnih zabojnikih črne (tudi 
rjave) barve na prevzemnih mestih pri 
gospodinjstvih, 13-krat letno.
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V te zabojnike odložite: ple
nice, higienske vložke, koz
metične blazinice, iztreb
ke malih živali - skupaj s 
peskom, zamaščen/umazan 
papir ali drugo umazano 
embalažo, vrečke za sesalce, 
uničena oblačila in obutev ...
V zabojnik za zbiranje meša
nih komunalnih odpadkov 
ne odlagajte: plastične emba
laže, tetrapakov, pločevink, 
konzerv, papirja ali kartona, 
bioloških odpadkov, vročega 
pepela, kosovnih ali nevarnih 
odpadkov, stiropora, steklenic 
in druge steklene embalaže, 
trde plastike, kovin ... 
Opozorilo: Ob upoštevanju 
navodil za ločevanje mešanih 
komunalnih odpadkov ne 
sme biti veliko, s pravilnim 
ločevanjem boste prihranili 
in ustvarjali čistejše okolje, v 
katerem živite.

Zbiranje plastične, kovin
ske, sestavljene in mešane 
embalaže zagotavljamo v 
namenskih plastičnih pro
zornih vrečkah, na katerih je 
napis MEŠANA EMBALA
ŽA, na prevzemnih mestih 
pri gospodinjstvih, 13-krat 
letno.
V te vrečke odložite:
— plastenke in drugo manj

šo embalažo iz plastike 
(kozarci, posodice in lonč
ki od prehrambnih izdel
kov, nosilne vrečke, škatle 
za slaščice in drugo hrano, 
krožniki za enkratno upora
bo, folije za hrano in druge 
folije, podloge za pecivo, 
ovitki, zvitki, cvetlični lonč
ki ...);

— pločevinke in drugo 
manjšo embalažo iz kovin 
(kozarci, posodice od pre
hrambnih izdelkov, hrane 
za mačke in pse, vložene 
zelenjave in sadja, alumini
jasta živilska folija ...);

— tetrapake od sokov, mle
ka in drugih pijač ter pre

hrambnih izdelkov;
— embalažni stiropor.
V vrečke za mešano emba
lažo ne odlagajte: onesna
ženih cvetličnih lončkov, v 
katerih rastline ostanejo celo 
življenjsko dobo, čajnih fil
trov, voščenega ovoja za sir, 
ovitkov klobas, obešalnikov 
za obleke, kartuš za tiskalni
ke, škatel za zgoščenke, zgo
ščenk in videokaset, vrečk za 
detergente, jedilnega pribora 
za enkratno uporabo, avto
mobilskih delov, papirnatih 
modelov za pecivo, težjih in 
večjih kosov kovin ... 
Opozorilo: Plastenke, plo
čevinke, posodice in tetrapa
ki morajo biti izpraznjeni in 
čim bolj stisnjeni, tako boste 
vrečko za odlaganje mešane 
embalaže najbolje izkoristili.

Zbiranje PAPIRJA IN 
KARTONA ter papirne in 
kartonske embalaže zago
tavljamo v namenskih pla
stičnih zabojnikih zelene 
barve z rdečim pokrovom, 
na katerih je napis PAPIR, 
na prevzemnih mestih pri 
gospodinjstvih, 13-krat 
letno.
V te zabojnike odložite: časo
pise, revije, prospekte, zvezke, 
koledarje, knjige, kataloge, 
papirnate vrečke, kartonske 
škatle, pisemski in ovojni 
papir ter druge predmete iz 
papirja, lepenke in valovite 
lepenke ...
V zabojnik za zbiranje papir-

ja in papirne embalaže ne 
odlagajte: embalaže mleka 
in sokov, mastnega in povo
ščenega papirja, tapet, folije 
iz umetnih mas, higienskega 
papirja, vreč za krmila, vreč 
za cement, reklamnih pano
jev, lepilnih trakov ... 
Opozorilo: Kartonske škatle 
morajo biti razrezane/raztr
gane na čim manjše kose oz. 
čim bolj stisnjene.

Zbiranje STEKLA in ste
klene embalaže zagotavlja
mo v namenskih plastičnih 
zabojnikih zelene barve z 
belim pokrovom na zbiral
nicah, 17-krat letno.
V te zabojnike odložite: 
vse vrste steklenic, stekleno 
embalažo od začimb, kozar
ce za vlaganje brez pokrovov, 
druge manjše predmete iz ste
kla (cevke, steklene posode, 
kozarci).
V zabojnik za zbiranje ste
klene embalaže ne odlagajte: 
okenskih stekel, ogledal, žič
nih stekel, avtomobilskih ste
kel, stekel žarometov, posode

iz porcelana, neonskih sve
tilk, žarnic, keramike, stekle
nic z vsebino ...
Opozorilo: Steklenice mora
jo biti izpraznjene in brez 
zamaškov.

Zbiranje BIOLOŠKO RAZ
GRADLJIVIH ODPAD
KOV zagotavljamo v 
namenskih plastičnih zaboj
nikih rjave barve na prevze
mnih mestih pri gospodinj
stvih, 42-krat letno.
V te zabojnike odložite:

kuhane ostanke hrane, zele
njavne in sadne odpadke, 
jajčne lupine, pokvarjene 
prehrambne izdelke, gnilo 
sadje, papirnate robčke, bri
sače in serviete, filter vrečke, 
čajne vrečke, kavne usedline, 
odpadno vejevje - razrezano, 
travo, listje, odmrle rastli
ne, plevel, lase, perje, volno, 
žagovino in drobne lesne

odpadke, vse odpadke, ki se 
lahko organsko razgradijo.
V zabojnik za zbiranje biood- 
padkov ne odlagajte: tekočih 
ostankov hrane — juhe, masti, 
jedilnih in drugih olj, ostan
kov živali ...
Pomembno: Z vsakodnev
nim ravnanjem se je treba 
zavedati, da lahko s pravilnim 
ločenim zbiranjem zmanjšate 
količine odpadkov za odla
ganje in omogočite ponovno 
uporabo nastalih odpadkov. 
Vljudno vas prosimo, da 
upoštevate navodila za pra
vilno ločevanje odpadkov, 
saj bomo izvajali kontrolne 
preglede vsebine odpadkov, 
vsako nepravilno odlaganje v 
nenamensko opremo za zbi
ranje pa se sankcionira po 
Odloku o ravnanju s komu
nalnimi odpadki vaše občine. 
Navodila za pravilno ločeva
nje odpadkov lahko najde
te tudi na naši spletni strani 
http://www. cistomesto. si/ 
kako-locujemo, za vsa doda
tna vprašanja smo vam na 
voljo po e-pošti info@cisto- 
mesto.si ali po telefonu na 02 
780 90 20.
Hvala, ker ločujete!

Vaš zbiralec odpadkov 
Cisto mesto Ptuj
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Utrinki z operativne taktične vaje Markovci 2014
Območna gasilska zveza Ptuj je na območju občine Markovci 

v soboto, 22. novembra, uspešno izpeljala celovito operativno 
taktično vajo vodenja sil ob velikih intervencijah, v kateri je 
sodelovalo okrog 300 prostovoljnih gasilcev operativcev iz vseh 
24 PGD, ki so združena v OGZ Ptuj, pridružili pa so se jim 
tudi pripadniki enot prve pomoči Civilne zaščite občin Mar
kovci in Cirkulane.

V akcijo je bilo vključenih 
tudi več kot 50 gasilskih vozil, 
gradbena mehanizacija, čoln, 
priklopniki in vozilo reševal
ne službe, vajo pa so izpelja
li na kar sedmih lokacijah z 
različno tematiko in s tem 
celovito preverili operativno 
pripravljenost enot. Vajo na 
območju občine Markovci si 
je z zanimanjem ogledal tudi 
poveljnik Gasilske zveze Slo
venije Franci Petek, ob njem 
pa tudi delegacija vodilnih 
mož iz GZ Kočevje in Vatro- 
gasne zajednice varaždinske 
županije. V veliko interven
cijo so tokrat vključili gašenje 
požara, dobavo požarne vode 
iz dravskega kanala, odstra

njevanje posledic žledoloma, 
masovno nesrečo na borlskem 
mostu in pod njim, iskanje 
pogrešanih oseb in ukrepe ob 
poplavah.

Zvonko Glažar, vodja vaje, 
sicer poveljnik OGZ, je med 
drugim povedal, da je temelj 
celovite operativne taktične 
vaje "Vaja Markovci 2014" 
vodenje operativnih gasilskih 
enot in dodal: » ... pa tudi 
sodelovanje z drugimi silami 
iz sistema zaščite in reševanja 
ob primeru velike interven
cije. Pod vodenjem na veli
kih intervencijah se razume, 
kako formirati poveljniški 
kader, da lahko organizira 
enote na terenu, da jim zago

tovi podporo in uskladi nji
hovo medsebojno sodelova
nje. Vse to v primeru, da na 
nesrečnem dogodku sodeluje 
zelo veliko število reševalcev, 
ki delujejo časovno zelo dolgo 
in na obsežnem območju.«
Vtise in prve ocene ob 

zaključku vaje so strnili tudi 
poveljnik podravske regije 
Dušan Vižintin, poveljnik 
GZS Petek, ki je gasilcem 
čestital za izvedbo vaje in 
ob tem poudaril, da mora

jo gasilci znanje vzdrževa
ti, predvsem s praktičnim 
delom. S ponosom je vajo 
spremljal tudi predsednik 
OGZ Marjan Meglič, ki 
je poudaril, da znanje gasil
ce vodi naprej, v razvoj in k 
uspešnemu delu, zahvalil pa 
se je tudi načrtovalcem vaje, 
ki so po njegovem mnenju 
opravili izjemno strokovno in 
pomembno delo.

Besedilo in foto: TM
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OGZ Ptuj ob koncu leta
Počasi se poslavljamo od leta 2014 in veseli smo lahko, da 

v našem okolju ni bilo večjih naravnih nesreč, če izvzamemo 
žledolom v začetku februarja, ki pa na našem območju še 
zdaleč ni dosegel takšnih razsežnosti kot v nekaterih delih 
Slovenije. Ob tem smo na pomoč priskočili našim kolegom 
in prebivalcem Postojne ter njene širše okolice. Se enkrat več 
se je pokazalo, da brez gasilcev ni uspešnega reševanja. Naša 
množičnost in pripravljenost do nesebične pomoči komur 
koli ne poznata meja in ne besed ne zmorem, ne znam ...

Veliko dela posvečamo izobraževanju in še posebej delu z 
mladimi. Skozi igro in druženje skušamo prikazati pomemb
nost našega dela. Na takšen način želimo poskrbeti za našo 
prihodnost in razvoj gasilstva v prihodnje. Vesel sem, da 
smo pri tem uspešni, saj se članstvo naših najmlajših gasilcev 
nenehno povečuje.

Novembra je štab operative pod vodstvom poveljnika 
Zvonka Glažarja pripravil eno naj večjih gasilskih vaj v tem

delu Slovenije. Blizu tristo gasilcev iz vseh prostovoljnih 
gasilskih društev OGZ Ptuj je na terenu preverjalo svoje zna
nje.
Niti za trenutek nismo pozabili na naloge, ki nam jih nala

ga zakonodaja. Ob tem si ves čas želimo zagotoviti našim 
gasilskim društvom in regiji strokovno in tehnično podpo
ro. Želimo iti po poti najboljših. S skupnimi močmi smo ih 
bomo uspeli.

Naj bo leto, v katerega stopamo, naklonjeno izpolnitvi vseh 
vaših želja, vseh tistih drobtinic, ki delajo življenje bogato in 
nenadomestljivo. Bogastvo je v nas in bogastvo je to deliti med 
ljudi.

Marjan Meglič, 
predsednik OGZ Ptuj

Krvodajalci na oktobrski krvodajalski akciji
Denis Pfeifer, Hrastovec, Jožef Zebec, 

Belski Vrh, Marjan Rihtarič, Pestike, Ida 
Kokol, Brezovec, Jožef Belšak, Hrasto
vec, Marija Kočevar, Hrastovec, Terezija 
Zebec, Hrastovec, Stanka Kokol, Hra
stovec, Peter Kukovec, Goričak, Stanislav 
Ivančič, Hrastovec, Emil Zebec, Hrasto
vec, Andrej ka Lazar, Turški Vrh, Sane- 
la Ožinger, Hrastovec, Martina Polak, 
Moškanjci, Nina Lazar, Turški Vrh, Boris 
Petek, Moškanjci, Jakob Poštrak, Hrasto

vec, Sonja Majcenovič, Hrastovec, Mar
tin Breč, Volkmerjeva, Marija Hronek, 
Pestike, Sanja Mihin, Goričak, Milko 
Fajfar, Brezovec, Brankica Vidovič, Hra
stovec, Tatjana Krajnc, Hrastovec, Tere
zija Belšak, Turški Vrh, Smiljan Ivančič, 
Hrastovec.

Ponosni smo, da sta se nam pridružila 
dva nova krvodajalca, Sanela Ožinger in 
Jakob Poštrak. Čestitamo in hvala!

KRVODAJALSKA 
AKCIJA V 2015

Krvodajalce OO RK Zavrč in vse 
druge prostovoljce, ki bi to želeli 
postati, obveščamo, da bo naslednja 
krvodajalska akcija 26. marca 2015. 
Vljudno vabljeni!

OO RK Zavrč

OO RK Zavrč ob novem letu

Občinska organizacija Rdečega križa Zavrč želi vsem 
svojim članom in podmladku RK na osnovni šoli Zavrč 
vesele božične praznike in srečno novo leto 2015, lepe 
in dobre želje pa namenjamo tudi našim podjetnikom. 
Tisti, ki si zaslužijo naše najlepše želje, pa so zagoto
vo naši krvodajalci in krvodajalke. Ob praznikih naše 
misli za trenutek odhitijo tudi k našim starejšim in bol
nim občanom.

Vsem želimo mirno in zdravja polno novo leto, z veli
ko željo, da v vaših srcih še naprej ostaneta humanost 
in delček dobrote.

OO RK Zavrč

Praznično voščilo
Spoštovani!

Sleherno leto nam prehitro mine, pa 
vendarle; dovolj časa je, da ga okrasi
mo z majhnimi pozornostmi, nečim 

lepim, prijetnim, kulturnim ... Z 
nečim, kar vedno znova poboža našo 
dušo in srce ...Za tem ostanejo prije

tni občutki in lepi spomini...

Naj jih novo leto 2015 pričara čim 
več...

Predsednica in člani 
KUD-a Maksa Furjana Zavrč
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DU Zavrč ob koncu leta
Leto 2014 gre h koncu. Veliko dobrih 

želja boste slišali, izrekli ali zapisali. Pri
žganih bo na tisoče lučk, a naj svetlejše 
bodo tiste, ki jih bomo prižgali v srcih 
ljudi. Dovolite, da vam tudi člani Dru
štva upokojencev Zavrč zapišemo naše 
želje ob koncu leta, ki je prineslo tudi 
mnogo naravnih ujm, bolezni in drugih 
nesreč.

Novo leto naj bo čas za spremembe, čas

za nove poti. Če boste praznične dni pre
živeli v družbi najdražjih, vam želimo, da 
bi vas družinsko življenje osrečevalo še 
naprej in vas skupaj z mladimi povezo
valo v skupno drevo, ki bo močno in bo 
kljubovalo novim vetrovom in ujmam.

Če morda vaše življenje trenutno ne 
teče tako, kot bi si želeli, in vas pestijo 
težave, vam želimo, da se kolo sreče obr
ne in najdete prihodnje leto v sebi moč,

vztrajnost in zaupanje vase.
Če pa je v vaše življenje vstopila žalost 

in je osamljenost prepogosta, vam iz vse
ga srca privoščimo družabnosti, prijatelj
stva in ljubezni.

Vsem občankam in občanom občine 
Zavrč želimo veliko zdravja, osebne sreče 
in uspehov. SREČNO 2015!

DU Zavrč

Novosti v ponudbi tujejezičnih tečajev
Na Ljudski univerzi Ptuj se trudimo, da prebivalcem Ptuja 

in okolice ponujamo množico različnih izobraževalnih progra
mov, s katerimi želimo ostati v koraku s časom, ki narekuje 
(tudi) na področju izobraževanja izreden tempo.

Ekipa Ljudske univerze Ptuj je pripravljena na nove izobraževalne 
programe. Foto: arhiv LU

Vsi vemo, da je vse bolj 
aktualno neformalno učenje, 
hkrati pa se nam zdi, da bi se 
zraven nemščine in anglešči
ne, ki ostajata zelo dobro obi
skani, želeli soočiti s še kakim 
večjim izzivom. Pokukati 
onkraj evropske meje. Mor
da v Rusijo. Preveriti, koliko 
cirilice še znamo. Se odpraviti 
na Rdeči trg in se namesto v 
dolgočasni angleščini spora
zumevati v ruščini. Ali morda 
spoznati jezik, kulturo in tra
dicijo, ki združuje milijardo 
in pol ljudi? In koliko nas lah
ko reče, da pozna - četudi le 
tri - kitajske pismenke? Meni
mo, da se splača biti drzen 
in razmišljati v prihodnost: 
navsezadnje postaja svet zme
raj manjši, neevropski jeziki 
pa vse bližji.

Če je tudi vam kitajšči
na videti kitajsko, a se s tem 
nočete sprijazniti, vam Ljud
ska univerza ponuja možnost, 
da poskusite pismenke razvo
zlati z izkušeno profesorico 
kitajskega jezika, zgodovine 
in kulture. Profesorica Petra 
Cerjak, diplomirana sinolo- 
ginja in bodoča asistentka na

Univerzi v Šanghaju, vas bo 
prijazno, učinkovito in zane
sljivo popeljala v čudoviti svet 
Kitajske, njene zgodovine in 
jezika. Učenje kitajščine se od 
učenja drugih jezikov razliku
je predvsem zato, ker je moč
no povezano s kitajsko zgodo
vino in kulturo, kar daje teča
ju kitajščine še poseben čar. 
Tečaj je praktično naravnan s 
poudarkom na govornem in 
slušnem razumevanju. Nau
čili se boste tudi okoli 300 
pismenk.

Da ne pozabimo na Rusi
jo: tečaj ruščine pod taktir
ko profesorice ruskega jezika 
Suzane Lare Krause je name
njen vsem, ki se želite nau
čiti ruščine na osnovni (Al) 
ravni. Sem sodijo branje in 
pisanje cirilice (alfavit), kon
verzacija o vsakdanjih temah, 
razumevanje slušnega besedila 
in ruska slovnica na osnovni 
ravni.

Zraven tega Ljudska uni
verza Ptuj nudi tudi klasične 
tečaje nemščine, angleščine, 
francoščine, italijanščine in 
španščine. O teh pa gotovo 
veste vse, razen tega morda,

da so pri nas izjemno poce
ni: za 99 evrov vas naučimo 
dovolj, da se boste brez težav

znašli, tudi če vas »pozabijo« 
sredi Rima ali Pariza.

LU Ptuj

Zahvala
Spoštovani občanke in 

občani, spoštovani volivke 
in volivci!

Vsem se iskreno zahvalju
jem za zaupanje in glasove, 
ki ste mi jih namenili na 
letošnjih lokalnih volitvah. 
S tem ste mi omogočili, da 
v lokalnem okolju nadalju
jem svoje poslanstvo, in dali 
priložnost, da skupaj z vod
stvom občine Zavrč uresni
čimo še katero od zadanih 
nalog in pospešimo razvoj

občine. Prizadeval si bom, 
da bodo naša društva lahko 
nemoteno delovala, in z veli
kim veseljem bom deloval v 
gasilskih vrstah, kjer se tudi 
najbolje počutim.

Ob bližajočih se prazni
kih vam želim vse dobro, 
v novem letu pa trdnega 
zdravja, sreče in polno uspe
hov.

Branko Skok, svetnik

£>(DJB£=/? !2>£=/V
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Tradicionalno srečanje v Korenjaku
Letos je v Korenjaku že petič zapored potekalo obmejno sre- 

Čanje. Kljub slabšemu vremenu se je tudi tokrat zbralo veliko 
ljudi iz naših obmejnih vasi kot tudi iz sosednje Hrvaške. Sve
čanost seje začela s sveto mašo ob novozgrajeni kapelici, posve
čeni Materi Mariji, pod Svajglovo lipo.

Zapeli so ljudski pevci 
Trta, Terezija Zebec in Ivan 
S vaj gl. Po krajšem druženju 
pod lipo smo se podali na 
kmetijo Fajfar, kjer so pri
zadevni domačini pripravili 
vse potrebno za pogostitev. 
Potekal je bogat kulturni pro
gram, najprej se je predstavila

enajstletna Minea, domačin
ka Barbara Omers pa je tudi 
letos pozdravila goste od blizu 
in daleč. V nadaljevanju smo 
poslušali ljudske pevce iz Cir
kulan, pevce Trta, ansambel 
Sorodniki, ansambel Zlati 
dečki iz Sv. Tomaža in ansam
bel Upanje iz Zagojičev. Iz

Kljub nekoliko slabemu vremenu je bilo avgusta na vrhu Korenjaka 
živahno.

Posvetitev Marijine 
kapelice

V Korenjaku je bil tudi sloves blagoslov Marijine kapelice.

Hrvaške so nam zapeli pevci 
in tamburaši iz Gornje Voče, 
nastopil je tudi ljudski godec 
Branko Zebec. Ivan S vaj gl, 
ki je vodil prireditev, je zapel 
svojo pesem o Korenjaku in 
pesem Moj rodni dom.

Pozno popoldne se nam je 
pridružil evropski poslanec 
Lojze Peterle, ki je pozdravil 
navzoče in na koncu zaigral 
na orglice. Pozdravili so nas 
tudi župan občine Cirkula
ne Janez Jurgec, podžupanja

občine Zavrč Marta Bosilj in 
Krunoslav Jurgec iz Gornje 
Voče.

Popoldne se je vreme izbolj
šalo, kar je prispevalo k temu, 
da smo se lahko veselili in ple
sali ob zvokih skupine Imbus. 
Omeniti moram še odlič
no organizacijo domačinov. 
Vsem sponzorjem se zahvalju
jemo za pomoč in se že vese
limo prihodnjega srečanja v 
Korenjaku.

Besedilo in foto: IŠ

Novičke iz Društva rejcev drobnice Haloze
Avgusta smo člani DRD Haloze sodelovali na sejmu Agra v 

Gornji Radgoni. Ob dnevu drobnice smo na stojnici Zveze rej
cev drobnice Slovenije sodelovali s svojimi zloženkami, rekla
mnim g-adivom in s praktičnimi nasveti svetovali obiskoval
cem.

Na razstavnem prostoru je 
svoje živali razstavljala rejka 
Irena Zorec, Milica Bedrač pa 
je na stojnici ponujala bogato 
paleto svojih mlečnih izdel
kov iz kozjega mleka. Izdelke 
iz volne sta predstavljali Silva 
Kelemina in Erna Korošec. 
V okviru predavanj je mag. 
Slavko Golc predstavil primer 
dobre prakse reje drobnice v 
Halozah, začetke delovanja

društva in probleme trženja 
drobnice.

Oktobra smo se člani poda
li na strokovno ekskurzijo 
po Koroški. Ogledali smo 
si Vesoljski center Ksevt v 
Vitanju. Obiskali smo tudi 
ekološko kmetijo Ravnjak 
pod Uršljo goro, na kateri na 
ekološki način redijo 80-gla- 
vo čredo ovac JSR in druge 
domače živali. Obiskovalcem

in svojim gostom pa kmeti- za njihovo klavnico za razkol 
ja oddaja tudi sobe skozi vse doma pridelanega mesa. Z 
leto. Zraven same kmetije je zanimanjem smo si ogledali 
bilo veliko zanimanja tudi tudi čistilno napravo, s kate-
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ro prečiščujejo odpadne vode s kmetije. 
Obisk smo zaključili z okusnim kosilom 
jagnjetine, svinjine in piščanca izpod 
peke. Ekskurzijo smo zaključili z ogle
dalom rudnika v Mežici. Spoznali smo, 
da je veliko lažje rediti ovce, kot pa biti

rudar.
Ob koncu leta se vsem občanom zahva

ljujemo za sodelovanje in vas še naprej 
vabimo, da v prehrani uporabljate naše 
doma rejeno meso drobnice, mlečne 
izdelke in izdelke iz volne.

Vesel božič in prijazno, zdravo, sočutno 
ter srečno novo leto 2015-

Ivan Hemetek, 
predsednik društva

Utrinki iz TD Zavrč, pohodniške sekcije
Vpohodniški sekciji TD Zavrč smo jeseni uspešno izpeljali že 

peti pohod, ki se začne pri rojstni hiši rojaka Maksa Furjana v 
Zavrču (Zupančičev breg). Pohodniki, tudi iz drugih krajev in 
društev, smo se v Zavrču pri občinski zgradbi zbrali 26. okto
bra, ob lepem vremenu pa je bilo tudi vzdušje med pohodniki 
odlično.

Med pohodom smo se že 
tradicionalno večkrat usta
vili, prvič pri Milici in Mila
nu Kotolenku, ki sta nas 
lepo pogostila. Potem smo 
pot nadaljevali in le streljaj 
od prvega postanka nas je že 
čakal drugi, znova pri Koto- 
lenkovih, tokrat na vino
gradniški kmetiji Marije in 
Slavka Kotolenka. Tudi tukaj 
smo bili deležni prijetnega 
sprejema, pogostitve in degu

stacije odličnih vin, z vese
ljem pa smo si ogledali tudi 
njihovo lepo urejeno vinsko 
klet. Pohod smo nadaljevali 
po Goričaku, mimo rojstne 
hiše Maksa Furjana, kjer 
smo se tudi poklonili njego
vemu spominu, zaključek pa 
je bil na Zurmanovem bregu 
pri Pungračičevih, kjer smo 
se spet dobro okrepčali in si 
obljubili, da se prihodnje leto 
spet srečamo. V pohodniški

Pohod po spominski poti med završkimi vinogradi je jeseni posebno 
doživetje. Foto: RŠ

sekciji pa smo zelo ponosni, 
da del znamenite Marijine 
poti poteka tudi po naši obči
ni.

Vsem ljubiteljem pohodništva

ter občankam in občanom želi
mo vesel božič ter dober korak v 
novem letu 2015.

Danica Vajda

Završki lovski utrinki
Člani Lovske družine Zavrč, ki upra

vljamo in gospodarimo z loviščem in 
prostoživečo divjadjo na območju občine 
Zavrč, se ob prihajajočih veselih decem
brskih praznikih pridružujemo dobrim 
željam in iskrenim čestitkam vsem obča
nom občine Zavrč.

Med nas prihaja najprej za otroke iskri
vi Miklavž, sledi mu veselo praznovanje 
božičnih praznikov in skupnega družin
skega razumevanja, spoštovanja in vese
lja. Dan po božiču obeležujemo in pra
znujemo z našo mlado državo Slovenijo 
dan samostojnosti in enotnosti, ki pa v 
sedanji ekonomski krizi in težkih gospo
darskih razmerah ni preveč spodbuden 
in razveseljiv. Ob zaključku pa prihaja 
med nas še dedek Mraz, ki s seboj prina

ša praznovanje novega leta.
Člani Lovske družine Zavrč si želimo z 

vsemi občani naše skupne občine Zavrč 
predvsem dobrega in uspešnega sodelo
vanja, saj lahko le na tak način prispe
vamo k strpnemu in razumnemu sku
pnemu sobivanju, razumevanju občanov 
in najnujnejših minimalnih življenjskih 
potreb prostoživeče divjadi v skupnem 
naravnem prostoru in v prosti naravi. 
Apeliramo na naše občane, da v prihaja
jočih oteženih zimskih razmerah, morda 
celo z visokim snegom, pomagajo divja
di v prosti naravi, kar lahko storijo že s 
tem, da imajo pod nadzorom svoje hišne 
ljubljenčke — domače hišne pse, da se ti 
ne potepajo v naravi, ne preganjajo in ne 
koljejo prostoživeče divjadi, predvsem 
srnjadi. Skratka, želimo si uspešnega

sodelovanja in razumnega sobivanja v 
skupnem naravnem življenjskem okolju, 
tako človeka kot prostoživeče divjadi.

Vsem občanom občine Zavrč želimo, da 
bi prihajajoče decembrske praznike doži
veli in preživeli v prijetnem družinskem 
okolju, vzdušju in počutju. Hkrati vam 
želimo miren in vesel božič ter obilo osebne 
sreče in zadovoljstva kakor tudi srečno in 
uspehov polno novo leto 2015.

Upravni odbor LD Zavrč
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V Zavrču srečanje predsednic »ženskih« društev

Udeleženke letošnjega devetega srečanja v Zavrču

V organizaciji Društva gospodinj obči
ne Zavrč in ob dobrem sodelovanju s 
Kmetijsko svetovalno službo Ptuj je bilo 
uspešno izpeljano tudi deveto srečanje 
predsednic društev kmetic, podeželskih 
žena in gospodinj s širšega ptujskega 
območja.

Predsednice in predstavnice društev so 
se 20. novembra srečale v Zavrču, kjer 

sta jim je dobrodošlico izrekli podpred
sednica završkega društva Marta Bosilj in 
Slavica Strelec, svetovalka za kmečko 
družino in dopolnilne dejavnost iz 

KGZ Ptuj.
Udeleženke srečanja so si v občini Zavrč

Aranžma v cerkvi

ogledale nekatere znamenitosti, med 
temi tudi završki dvorec, farno cerkev sv. 
Miklavža in podružnično cerkev Devi
ce Marije, popeljale so se med vinskimi 
griči do Švabovega, ogledale so si kme
tijo Vukov ranč in se na koncu družile 
ob izbrani hrani in pijači v Baru Veselič 
v Turškem Vrhu. Tudi letošnje srečanje

je bilo namenjeno prijetnemu druženju, 
izmenjavi izkušenj med društvi žena in 
gospodinj in tudi bogatenju prijateljskih 
vezi, ki so v ospredju tudi takrat, ko po 
društvih pripravljajo delavnice, tekmova
nja in nasploh prijetna ženska druženja.

TM

Prenovljen Športni park Zavrč za nove uspehe
Nogometaši Zavrča so sredi druge sezone nastopanja med slo

venskimi nogometnimi prvoligaši. Ce so bili še v prvi sezoni 
osvežitev lige in prijetna popolnitev, sedaj ni več tako, saj so 
beli že v prvi sezoni opozorili nase, in le splet nesrečnih oko
liščin je botroval temu, da se niso uvrstili v Evropo. Letos pa 
jih tudi tekmeci jemljejo povsem drugače, v njih vidijo resne
ga konkurenta, in v tej fazi se Zavrčani morda še niso povsem
našli.

Kljub vsemu je uvrstitev v 
zgornjo polovico lestvice po 
prvem delu prvenstva izje
mna, mnogi so namreč pred 
začetkom prvenstva »znali« 
povedati, da jih čakata krvav 
boj za obstanek in celo pot 
nazaj med drugoligaše. Na vse 
to se seveda fantje z obronkov 
Haloz niso ozirali, pridno so 
trenirali, tekme skušali odi
grati po najboljših močeh, po

odigranih 20 krogih pa je to 
dovolj za visoko 5. mesto.

Mnogi se sprašujejo, kako 
naprej. Znano je namreč, da 
bo zimski prestopni rok, ki 
bo trajal od 1. 1. do 31. 1. 
precej pester, saj se obeta kar 
nekaj odhodov, nekaj pa bo 
tudi novih moči. Klub pod 
patronatom Mirana Vuka si 
v vsakem primeru z novimi, 
mlajšimi močmi želi napravi

ti korak naprej, beli bodo še 
naprej skušali mešati štrene 
najboljšim klubom na sonč
ni strani Alp. Kakovost za 
to nedvomno imajo, ob pri
mernem kadrovanju pa lah
ko naredijo še dodaten korak

proti vrhu.

NOVOSTI BODO TUDI 
NA IGRIŠČU

V veliko pomoč pri tem jim 
bosta nedvomno nov objekt 
in praktično povsem preno-



December - Gruden 2014 Stran 15

vij en športni park, ki bo luč 
sveta ugledal 21. februarja 
na uvodni tekmi spomla
danskega dela proti Domža
lam. Ni odveč dodati, da so 
bili Zavrčani skoraj celotno 
jesen kot gostitelji praktično 
»gostje«, saj so tekmece gostili 
na Ptuju. Sedaj pa že odšte
vajo dneve, ko bodo lahko 
svoje tekmece gostili na pre
čudovitem novem objektu v 
Zavrču. Nova tribuna v Zavr-

tudi znotraj nje dela bliskovi
to napredujejo. Nameščeni so 
tudi že sedeži, teh bo 1020, 
kombinacija pa bo modro- 
sive barve. Sama tribuna bo 
odeta v odtenek rumenkaste 
barve, v njenem kompleksu 
pa bodo štiri slačilnice (dve 
večji in dve manjši), soba za 
nujno medicinsko pomoč, 
»doping« soba, slačilnice za 
sodnike, klubski prostori, 
pisarna nogometne šole, kon
ferenčna soba, prostor za bife, 
garaža, pralnica in kotlovnica.

Seveda bo tribuna narejena po 
vseh standardih, tako da bodo 
imeli tudi gostujoči navijači 
svoj ločeni sektor s pripada
jočimi toaletnimi prostori. 
Dobro bo poskrbljeno tudi za 
medije, ki bodo poslej svoje 
delo lahko opravljali bistveno 
lažje.

Samo igrišče je prav tako 
doživelo kar nekaj novosti. 
Narejena je bila delna dre
naža, sama zelenica pa se je 
za kar pet metrov zamaknila 
proti gozdu na nasprotni stra
ni osrednjega objekta. Tako so 
s tem posegom v klubu prido
bili tri metre igralne površine 
in sedaj bo tudi igrišče ustre
zalo vsem standardom.

Vse skupaj je torej nared, 
da Zavrč obrne novo poglav
je v svoji zgodovini in hkrati 
skuša stopiti stopničko višje. 
Porok za to je ponovna vrni
tev v domače zavetje, obenem 
pa bo okrepljeno moštvo spo
mladi skušalo naskakovati še 
kakšno mesto višje na lestvici.

Nov objekt in povsem prenovljen športni pork bo svečano odprt 21. 
februarja na uvodni tekmi spomladanskega dela proti Domžalam

Seveda se v klubu vsi, ki delu
jejo v njem in okrog njega, 
trudijo po najboljših močeh, 
da bi ime Zavrča odmevalo 
tudi širše. Temelji so dobri, 
ob tem velja namreč omeniti 
izjemno kakovostno delo v 
nogometni šoli pod vodstvom 
Sandija Petroviča. Mladin
ska in kadetska ekipa kot vrh 
piramide NS sta namreč pre
pričljivo v vodstvu po prvem 
delu prvenstva, vse to pa daje 
upanje, da bodo na domačih,

završkih tleh nogometno zra
sli novi Kelenci, Sambolci, 
Cveki ... Zavrč namreč ni 
več naključje, Zavrč je dejstvo 
med slovensko nogometno 
javnostjo. Prav zaradi tega 
si zasluži nov zagon za nove 
zmage. Naj bo spomladanski 
del odet v belo-rumeno-zele- 
no barvno kombinacijo in naj 
čim večkrat odmeva tista že 
skoraj ponarodela: »Rojeni za 
zmago smo!«

Tadej Podvršek
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Pirotehnični izdelki in negativne posledice njihove uporabe
Začetek zavedanja, da so pirotehnična 

sredstva in njihova uporaba postala pro
blem družbe, je prvo in osnovno zave
danje za preprečitev zlorabe uporabe 
le-teh. Posledice, ki nastanejo ob uporabi 
pirotehničnih sredstev, predvsem v času 
novoletnih praznikov, so neprimerno 
večje kot »užitek«, ki ga nudijo. V mislih 
imam predvsem telesne poškodbe, ki smo 
jim bili nekateri priča, kot tudi strah 
pred pokom in vpliv na živali.

Starši, imamo več vpliva na otroke, kot 
si lahko predstavljamo. Naši otroci pre
našajo v svoja življenja navade, govor, 
razmišljanja očeta, mame, starih staršev 
... Starši smo jim vzor v vsem pozitiv
nem in negativnem. Večkrat slišana in v

srce segajoča izjava Ne stori svojemu bliž
jemu, kar ne želiš, da se stori tebi še kako 
drži, ne samo za zlorabo uporabe piro
tehničnih sredstev, to velja za vsa nega
tivna dejanja proti komur koli.

Ne mečimo petard pod noge mimoido
čim in živalim, ki so nemočne ob naših 
dejanjih. Žival ni sposobna razlikovati 
med dejansko in navidezno nevarnostjo, 
zato sprejme pok kot konkretno nevar
nost in se na to tudi primerno odzove.

Ker je zloraba pirotehnike kazniva, 
navajam dikcijo pristojnega zakona: 
Zakon o eksplozivih in pirotehničnih 
sredstvih prepoveduje prodajo, posest 
in uporabo ognjemetnih izdelkov, kate
rih glavni učinek je pok. Uporabljajo se 
lahko tista pirotehnična sredstva, katerih

glavni učinek je svetlobni efekt, in se 
smejo uporabljati med 26. decembrom 
in 2. januarjem. Kljub temu je upora
ba še vedno omejena v strnjenih stano
vanjskih naseljih, zgradbah, vseh zaprtih 
prostorih, v bližini bolnišnic, v prevo
znih sredstvih za potniški promet ter na 
javnih shodih in prireditvah. Predvidena 
globa za kršitev določb o uporabi piro
tehničnih izdelkov je od 400 do 1200 
evrov.

Ob tej priložnosti želim vsem bralcem 
srečno in predvsem varno novo leto 2015.

Robert Ovčar,
vodja policijskega okoliša

Prehajanje slovensko-hrvaške meje
Živimo v obmejnem območju, kjer 

poteka državna meja med Republiko 
Slovenijo in Republiko Hrvaško oziroma 
t. i. zunanja schengenska meja. Za vaše 
obmejno območje je odgovorna in pri
stojna Policijska postaja Gorišnica, zato 
vam posredujemo nekaj informacij, s 
katerimi boste bolje seznanjeni o možno
sti prestopa zunanje schengenske meje.

Ne glede na preteklost, ko smo živeli v 
skupni državi, je treba spoštovati sedaj 
veljavne predpise, nacionalno zako
nodajo in Uredbo (ES) št. 562/2006 
Evropskega parlamenta in Sveta z dne 
15. marca 2006 o Zakoniku Skupnosti 
o pravilih, ki urejajo gibanje oseb prek 
meja (Zakonik o schengenskih mejah) 
(UL L 105, 13. 4. 2006, p. L). V
prvem poglavju Zakonik o schengenskih 
mejah določa prehajanje zunanjih meja 
in pogoje za vstop. Nekatere izjeme in 
pogoje pa za prehajanje meje med R Slo
venijo in R Hrvaško določa Sporazum 
med Republiko Slovenijo in Republiko 
Hrvaško o obmejnem prometu in sode
lovanju (SOPS). Meja med Slovenijo in 
Hrvaško se torej prestopa na mednaro
dnih mejnih prehodih (vsi potniki) in 
na meddržavnih mejnih prehodih (vsi

državljani, ki uživajo pravico Evropske 
unije do prostega gibanja) z veljavni
mi potovalnimi dokumenti. Na mejnih 
prehodih za obmejni promet je prehod 
dovoljen z veljavnim potnim listom ali 
osebno izkaznico po določbah SOPS za 
vse državljane, ki uživajo pravico Uni
je do prostega gibanja. Seznam mejnih 
prehodov si lahko ogledate na povezavi 
http://www.policija.si/index.php/delov- 
na-podroja/mejne-zadeve-in-tujci/526.

Z vstopom Hrvaške v Evropsko unijo 
ostaja meja med Slovenijo in Hrvaško 
še naprej zunanja schengenska meja, 
pri prehodu se opravlja mejna kontro
la, tako bo vse do priključitve Hrvaške v 
schengensko območje.

Stalna mešana komisija je po Sporazu
mu med Republiko Slovenijo in Repu
bliko Hrvaško o obmejnem prometu 
in sodelovanju 15. julija 2014 sprejela 
sklep, na podlagi katerega se lahko do 
odprave kontrole na notranji meji med 
Republiko Hrvaško in Republiko Slove
nijo v skladu z 20. členom Zakonika o 
schengenskih mejah prestopa mejo pre
ko mejnih prehodov za obmejni promet 
brez obmejne prepustnice in dovoljenja 
za enkratni prestop meje zgolj z veljav
nim potnim listom oziroma osebno izka-

Igor Belšak, pomočnik komandirja

znico. Takšen prestop meje je dovoljen za 
vse osebe, ki po pravu Evropske unije 
uživajo pravico do prostega gibanja.

Primer prestopa meje izven mejne
ga prehoda s t. i. najavo: Če želite na 
obisk k sorodnikom ali prijatelju, ki živi
jo neposredno ob mejni cesti {meji nepo
sredno na državno mejo) in nima druge 
možnosti dostopa do svoje hiše, kot 
po mejni cesti, ki prečka ozemlje ene, 
nato pa še druge države, je treba vaš 
obisk oziroma čas vašega obiska, podatke 
o vozilu in osebah, ki potujejo na obisk, 
najaviti pristojni policijski postaji {PP 
Gorišnica ali pristojni hrvaški policiji), 
kjer ta sorodnik biva. Najavo mora spo
ročiti tisti, h kateremu boste šli na obisk. 
Takšne obiske je treba najavljati, pred-

<b©BS=/? rbSJV
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vsem iz razlogov, ki so navedeni v nave
denih predpisih, drugače boste nedovo
ljeno prestopili državno mejo in boste 
zaradi tega sankcionirani z globo (ali s 
strani slovenskih policistov ali hrvaških 
varnostnih organov, ki varujejo državno 
mejo). Ce pa ima ta vaš sorodnik ali pri
jatelj možnost dostopa do svoje hiše iz 
notranjosti svoje države, ne da bi pri tem 
prečkali mejo, najava za prestop meje 
izven mejnega prehoda ni možna, saj 
morate najprej v njegovo državo vstopiti 
na mejnem prehodu. V vašem primeru

sta to mejni prehod Leskovec ali mejni 
prehod za obmejni promet Drenovec.

Hkrati vas obveščamo, da je za vpra
šanja občanov (in posledično hitrejši 
odgovor) predvidena posebna aplikacija 
Vprašanja občanov, ki jo najdete na naši 
spletni strani http://www.policija.si/, ali 
pokličete na tel. številko Policijske posta
je Gorišnica 02 743 07 60 ali 02 743 07 
63.

Vsem občanom želim v svojem imenu in 
v imenu kolektiva PP Gorišnica prijetne 
decembrske praznike ter srečno, zdravo in

Obveščamo vas, da je za vprašanja 
občanov (in posledično hitrejši odgo
vor) predvidena posebna aplikacija 
Vprašanja občanov, ki jo najdete na 
naši spletni strani (http://www.poli- 
cija.si/), ali pokličete na tel. številko 
Policijske postaje Gorišnica 02 743 
07 60 ali 02 743 07 63!

varno leto 2015-
Igor Belšak, 

pomočnik komandirja

Spoštovani občanke in občani občine Zavrč!
Leto 2014 se počasi izteka. Zapomnili 

si ga bomo po številnih dogodkih, po kri
znih žariščih in vojnah v Ukrajini, Siriji 
in Iraku, begunski krizi v Sredozemlju 
in izbruhu ebole v Zahodni Afriki, po 
naravnih nesrečah in nadaljevanju poli- 
tično-gospodarske krize v naši domovini. 
Notranjepolitična trenja je zelo razvnel 
tudi odhod prvaka opozicije in predse
dnika SDS Janeza Janše v zapor zaradi 
domnevne obljube nagrade, ki naj bi jo 
dobil neznanega dne na neznanem kra
ju in na neugotovljen komunikacijski 
način.

Leto 2014 je bilo tudi leto volitev. 25. 
maja smo imeli volitve v Evropski par
lament, kjer je Slovenska demokratska 
stranka zmagala in dobila od osmih 
poslancev iz Slovenije kar dve poslanki 
(Romana Tomc in Patricija Sulin) in ene
ga poslanca (dr. Milan Zver). Sredi pole
tja smo se odpravili na predčasne držav
nozborske volitve. Na te volitve smo se 
državljani odpravili zaradi nesposobnosti 
prejšnje vlade za izpeljavo prepotrebnih 
strukturnih reform, ki jih država nujno 
potrebuje, zaradi notranjih trenj v takra
tni vladajoči koaliciji in zaradi poraza 
nekdanje premierke Alenke Bratušek na 
kongresu Pozitivne Slovenije proti Zora
nu Jankoviču, ki je postal stari - novi 
predsednik Pozitivne Slovenije. Na teh 
volitvah je SDS dobila dobrih 20 % gla
sov in 21 poslancev v državnem zboru.

5. oktobra so potekale v naši domovi
ni tudi lokalne volitve. Občinski odbor 
SDS Zavrč je na teh volitvah dobil 955

glasov ali 25,48 % vseh glasov. Občanke 
in občani so v občinski svet občine Zavrč 
še četrtič zapored izvolili predsednika 
odbora Dušana Rojka. Za vse glasove se 
vam iskreno zahvaljujemo. Naš odbor 
se zelo zavzema, da bi bila tudi sestava 
občinskih odborov in komisij sorazmer
na rezultatu volitev.

Kot občinski svetnik se bom zavzemal 
in deloval za razvoj naših krajev, za kon
struktiven in argumentiran dialog in 
za sodelovanje z vsemi člani občinske
ga sveta kot tudi z županom Miranom 
Vukom in našo poslanko Suzano Lep 
Simenko, ki bo v kratkem tudi odprla 
svojo poslansko pisarno na sedežu obči
ne Zavrč.

Kljub številnim težavam in oviram je 
treba ostati optimist in se boriti za bolj
ši jutri vseh nas. Skupaj zmoremo več in 
bolje. Treba je poslušati, sodelovati in

SDS
razumeti. Zavzemajmo in trudimo se za 
vrednote, ki nas družijo in povezujejo: 
mir, pravičnost, poštenje, delavnost, zau
panje in odgovornost.

Občinski odbor Slovenske demokratske 
stranke Zavrč vam ob bližajočih se prazni
kih želi predvsem obilje zdravja, osebnega 
zadovoljstva, medsebojnega razumevanja, 
spoštovanja, miru in ljubezni. Naj se ure
sničijo vaše sanje. Blagoslovljen božič ter 
uspešno in sreče polno novo leto 2015.

Mag. Dušan Rojko,
predsednik OO SDS Zavrč

Vabilo Svit
Program Svit je državni program 

presejanja in zgodnjega odkrivanja 
predrakavih sprememb in raka na 
debelem črevesu in danki v starosti 
od 50. leta naprej (moški in ženske). 
Pozivamo vas, da se v čim večjem šte
vilu odzovete vabilu, ki ga redno pre
jemate na domače naslove. Sodelujte v 
programu Svit, ki rešuje življenja.

Kolektiv Splošne ambulante Zavrč

D RŽ A V N I PROGRAM 

PRESEJANJA. IM ZGODNJEGA 

ODKRIVANJA PREDRAKAVIH 
SPREMEMB IM RAKA NA 

DEBELEM ČREVESU IM DANKI
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Vrtec na obisku
Tudi letos so se otroci iz vrtca skupaj s starši podali na jesen

ski pohod. Ujeli smo še zadnje prijetne jesenske temperature 
in se razvedrili ob razgledih po haloških gričih. V goste nas 
je povabila družina Mihalinec. Tisti starejši smo radovednost 
potešili ob razstavi delovnega orodja tudi iz starih časov, saj 
smo lahko obudili spomine na opravljanje dela v preteklosti, 
mlajše obiskovalce pa so očarali sodobni delovni stroji. Tako so 
otroci lahko sedli v velik traktor, čisto ta pravi »kopač«, sedli 
na štirikolesnik, nahranili domače živali. Se enkrat hvala druži
ni Mihalinec, da nam je s toplim sprejemom, bogato pogosti
tvijo in pestro ponudbo obogatila naš vsakdan.

Alenka Rižnar

Teden otroka
Letošnji slogan ob tednu otroka se je glasil Za razigrano in 

ustvarjalno otroštvo, kar nam je omogočilo pestro izbiro dejav
nosti. Todi letos smo izbrali nabor aktivnosti, ki je vključeval 
medgeneracijsko sodelovanje.

Najprej smo se skupaj z učenci 7. b-razreda preizkusili v dru
žabnih igrah. Učenci so bdeli nad dosledno in pravilno izvedbo 
iger, kot so: človek ne jezi se, bingo, ugotovi pravilno obliko in 
barvo, dekleta pa so se raje pridružila otrokom mlajše skupine. 
Druženje se je nadaljevalo tudi pri športni vzgoji, tako so se 
otroci starejše skupine iz vrtca in učenci 7. b-razreda pod men
torstvom učitelja Mitja Vidoviča preizkusili v gibalnih igrah 
kužek, hobotnica in lep poletni dan.

Prav tako smo si gledali šolsko prireditev sprejem prvošolčkov 
v šolsko skupnost, pridružila se nam je knjižničarka Marinka 
Zebec in nam pričarala pravljično uro. V igralnici pa smo pri
pravili tržnico. Preko igre vlog so se otroci seznanjali z naku
pom, štetjem, denarjem. K nakupu smo povabili otroke mlajše 
skupine in tudi otrokom izredno priljubljenega gospoda Zvon
ka. Skratka, pestra izbira različnih dejavnosti.

Alenka Rižnar

Himna 4. b-razreda
Mi smo slavni 4. b, 
to se po celi šoli ve.

Učiteljica nas rada ima 
in zato nam petke da.

Včasih res poredni smo, 
saj bo bolje, nič za to.

Zala Kelc, 4. b

Projektni teden
Ni jabolka brez čebele

Na naši šoli smo se pred jesenskimi počitnicami izobraževali 
malo drugače. V projektnem tednu, v okviru katerega so bili 
tehniški, športni, naravoslovni in kulturni dan, je nastal dialog 
v 5. b-razredu, ki smo ga predstavili na zaključni prireditvi.

MELANIE: Luka, se še spomniš, ko smo v prvem vzgojno- 
izobraževalnem obdobju imeli naravoslovni dan in smo obi
skali kmetijo v Hrastovcu? Prijazen čebelar nam je predstavil 
življenje čebeljih družin. V visokodebelnem sadovnjaku smo si 
ogledali panje s čebelami. Posladkali smo se z medom. Pogosti
li so nas z medenjaki.

LUKA: Spomnim se, spomnim, Melani. Tudi jaz v naravi 
srečujem čebelice. Prav je, da danes midva poveva kaj več o 
čebelah, njihovem pomenu za naravo in človeka.
V Sloveniji je doma kranjska sivka - kranjska čebela, ki je 

pri nas zaščitena. Čebele so koristne. Živijo v družini. Zavzeto 
skrbijo zase in za druge. Dajejo med, oprašujejo cvetice, polj
ščine in drevesa, izdelujejo vosek ... Brez čebel bi se življenje 
ustavilo.

!M)'££=/? ttsEaN
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MELANIE: Lepo si povedal, Luka. Jaz bom pa sedanjost 
povezala s preteklostjo. V Halozah, tudi v občini Zavrč, je veli
ko visokodebelnih starih sadovnjakov. Že v preteklosti so sadna 
drevesa opraševale čebele. Čebelarji so imeli čebelnjake posta
vljene v sadovnjaku ali ob robu gozda. Nekateri čebelarji so 
imeli postavljene čebelje panje in to v slamnatih koših.

LUKA: Melani, da ne boš mislila, da je opraševanje edino 
delo, ki ga opravljajo čebele. V cvetovih sadnih dreves in na 
drugem cvetju v naravi čebele nabirajo medeno tekočino ali 
nektar. Medeno tekočino nato odložijo v satovje v panju, kjer 
jo s predelavo in ventiliranjem spremenijo v strd ali med. Strd 
ali med je našim prednikom v preteklosti predstavljal sladilo, 
s katerim so sladkali jedi. Sladkorja v preteklosti niso poznali.

MELANIE: Luka, če že pripoveduješ o življenju naših pred
nikov v preteklosti, bi jaz še povedala, da so si naši predniki 
bivalne prostore razsvetljevali s svečami. Tudi elektrike v prete
klosti niso poznali.

In kaj imajo skupnega čebele in sveče? Čebele v panju izločajo 
s pomočjo svojih voskovnih žlez voskovne ploščice in ustvar
jajo vosek. Iz čebeljega voska, ki ima naravno aromo, so naši 
predniki izdelovali sveče, s katerimi so si razsvetljevali bivalne 
prostore. Čebelji vosek je bil v preteklosti zelo cenjen.

LUKA: Tudi mi, učenci 5. b-razreda, smo na tehniškem dne
vu izdelovali sveče iz čebeljega voska, ki smo jih namestili na 
majhen lesen podstavek.
Meni je bilo zanimivo zvijati mehke samice iz čebeljega 

voska. Med samico smo zvili še sten in nastala je sveča, ki lepo 
gori in zraven še diši.

MELANIE: Na tehniškem dnevu smo pekli tudi medenjake. 
Pekli in jedli so jih tudi že naši predniki. Poskusite jih tudi vi. 
Res so dobri in še domači povrhu.

LUKA: Melani, slišal sem, da bomo imeli na vseh osnovnih 
šolah po Sloveniji 21. novembra letos tradicionalni slovenski 
zajtrk.

Zajtrkovali bomo slovenski med, namazan na domačem kru
hu. Pili bomo domače kravje mleko in uživali v okusu slastnih 
jabolk.

MELANIE: Luka, kaj bova povedala ob zaključku najinega 
pogovora? Jaz mislim, da je prav, da spoštujemo naravo. Spo
štujmo čebele in jejmo med. Med je zdrav.

Zgledujmo se po čebelah — bodimo marljivi, disciplinirani, 
natančni in organizirani.

LUKA, MELANIE (oba): Pozdravila bova s čebelarskim 
pozdravom Naj medi!

Učiteljica Sonja Majcenovič in učenci 5. b

(Snežno 2045
vam želimo zaposleni in otroci 
Zavoda OS Cirkulane - Zavrč
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Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo
Sem Minea Gabrovec in grem v finale prireditve Otroci poje

jo slovenske pesmi in se veselijo, ki jo prireja Radio-Tednik 
Ptuj skupaj z občinami in šolami Spodnjega Podravja. Najprej 
je bila v osnovni šoli v Zavrču avdicija. Nastopalo je 11 učen
cev. Peli smo različne pesmi. Med njimi sem nastopila tudi jaz 
s pesmijo Saše Lendero Levinja sem. Zadnja sem nastopala jaz 
in kmalu za tem smo vsi skupaj šli na oder, tam je voditelj 
Dalibor Benedik razglasil zmagovalca. Poklical je mene. Sploh 
si ne predstavljate, kakšna sreča me je oblila! Potem sem imela 
intervju. Novinarka me je spraševala, kako se počutim in kdo 
me je navdušil za glasbo ipd. Komaj sem čakala na nastop v 
Podlehniku 26. novembra, ko je bil polfinalni izbor. Pred tem 
dnem so mi sošolci pripravili navijaške plakate. Ko sem v Pod
lehniku stopila na oder, me je bilo sprva malo strah, a ko sem 
slišala matrico svoje skladbe, sem pozabila na tremo in sem

Utrinki z nastopa Minee Gabrovec

zapela na ves glas. Bila sem osma po vrsti, nastopalo pa nas je 
13. Sedem nas je šlo naprej, in ko sem slišala, da grem v finale, 
sem bila v tistem trenutku najbolj srečna deklica. Uresničile so 
se mi že dolgo sanjane sanje. Upam, da se bom v finalu uvrstila 
med prve tri.

Hvala vsem, ki ste me prišli spodbujat! Posebna zahvala gre 
Zoji Domijan, Melani Tetičkovič, Miji Kokot, Lionu Koko
tu, ravnateljici Suzani Petek, učiteljici Darki, učiteljici Nastji, 
učiteljici Erni, učiteljici Danici, učiteljici Dragici, mojemu 
dedku, g. Ivanu Svajglu, Ani Gabrovec, Avguštinu Gabrovcu. 
Mislim, da ste to vsi, če sem pa koga pozabila, se opravičujem. 
Hvala tudi Občini Zavrč, ki je tudi naši šoli omogočila sodelo
vanje na tej prireditvi.

Minea Gabrovec, 7. b

Senčne lutke
V torek, 18. novembra 2014, smo izvedli predstavo s senčnimi lutkami z naslovom Luna in 

shujševalna kura. Lutke smo si izdelali sami. V prvi skupini smo bile Melani, Janja, Zoja in jaz. 
V drugi skupini so bile Nina, Larisa, Anita in Katja. V tretji skupini so bili učenci Rikardo, 
Martin in Nik. V četrti skupini pa so bili Rok, Luka, Igor in Jaka, a Jaka se na žalost ni mogel 
udeležiti predstave, ker je zbolel. Predstava se je odvijala v 5. b-razredu. V tej zgodbi nastopajo 
luna, Madam, prodajalec pic in pripovedovalec.

Zgodba govori o luni, ki je padla na Zemljo. Srečala je Madam, ki je v pogovor vpletala ime
nitne francoske besede. Luna je prosila Madam, da ji pomaga shujšati. Madam se je seveda 
strinjala. Rekla ji je, naj naredi trinajst počepov. Luna ni mogla delati počepov. Madam je nato 
odšla po kolebnico. Luna pa se ji je tačas skrila. Ko se je Madam vrnila, jo je iskala. Čez nekaj 
časa se ji je luna prikazala. Madam je začela loviti luno. Ko jo je ulovila, je videla, da je shujšala. 
Luna se je Madam zahvalila in splezala po lestvi v nebo.

Ta šolska ura mi je bila zelo všeč in bi jo želela z veseljem ponoviti. Učiteljica je bila nad pred
stavo zelo navdušena, saj nas je pohvalila.

Ema Sestanj, 5. b
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Tradicionalni slovenski zajtrk in lokalno pridelana hrana
V petek, 21. novembra, smo se učenci in delavci šole odpra

vili na tradicionalni slovenski zajtrk. Živila, ki smo jih použili, 
so vsa lokalno pridelana in zato je bil zajtrk še toliko boljši in 
povrhu še zdrav. Domači kruh je prispevala kmetija Arnečič iz 
Cirkulan, maslo Pomurske mlekarne, sladkali smo se z medom 
domačih čebelarjev, jabolka pa so pridelali na kmetiji Meško 
v Veliki Nedelji. Po zajtrku smo prisluhnili čebelarju Ediju 
Hojniku iz Zavrča. Predstavil nam je življenje čebel in nekaj 
čebeljih pridelkov. Ida Vindiš Belšak z živinorejske kmetije iz 
Leskovca, od koder smo dobili tudi domače mleko za zajtrk, 
pa nam je predstavila njihovo kmetijo ter življenje in delo na 
takšni kmetiji.
Naj medi!

OŠ Cirkulane - Zavrč

Km f4i 2-2

Zanimiv nagovor je pripravil čebelar Edi Hojnik.

dobila tudi domače mleko, je predstavila kmetijo in življenje na njej. Tradicionalni slovenski zajtrk je teknil tudi završkim učencem.
Foto: arhiv OŠ
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Finale medobčinskega tekmovanja v malem nogo
metu za starejše deklice
V sredo, 26. novembra, se je šolska ženska nogometna eki

pa skupaj z učiteljico Majo odpravila na OS Ljudski vrt, 
kjer je potekal finale medobčinskega tekmovanja v malem 
nogometu za starejše deklice. Poleg nas so se tekmovanja 
udeležile še OŠ Breg, OŠ Destrnik in OŠ Ljudski vrt.

Ekipo smo sestavljale Maja Kuserbanj, Vanesa Furjan, 
Nika Fijan, Monika Liber, Nina Potočnik, Lea Kelc Vnuk, 
Viktorija Zadravec in Martina Križanec. Vzdušje je bilo 
zelo spodbujajoče in tudi po prvi tekmi so bili rezultati 
obetavni, kajti odigrale smo dobro tekmo z OŠ Destrnik z 
rezultatom 3 : 0 in se s tem oddolžile za edini poraz v pred
tekmovanju. Kasneje pa sta se v nas naselila trema in strah 
in obe naslednji tekmi smo izgubile, tako da smo na koncu 
zasedle tretje mesto in osvojile bronaste medalje in pokal. 
Tudi na bron smo bile zelo ponosne.

Nika Fijan in Maja Kuserbanj, 8. b
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Razigrano v veseli december s tehniškim dnevom

Ponedeljek, 1. decembra, smo imeli v šoli tehniški dan in tako 
razigrano zakorakali v decembrski čas, poln veselja. Otroci so 
se na ta dan pripravljali že nekaj časa. Imeli so različne naloge, 
v šolo prinesti naravne materiale, ki so jih nabrali v bližnjem 
gozdu, barvice, škarje ... Ker je to čas praznovanja, velikih 
želja in iskrivih pogledov, so tudi bleščice pogost dodatek na 
različnih dekorativnih izdelkih. Vendar preveč bleščavosti lah
ko zaslepi in nastane »kič«. Ravno zaradi tega smo se odločili,

da damo poudarek izdelkom iz naravnih materialov in blaga, 
otroci pa so izdelali tudi nekaj pristnih novoletnih voščilnic. 
Nad izdelanim smo bili vsi navdušeni, najbolj pa učenci, saj 
se nekateri niso mogli načuditi, kaj vse je nastalo izpod njiho
vih rok. Tudi fotografije zelo zgovorno kažejo, da so nasmejani 
otroški obrazi največje zadovoljstvo in bogastvo nas vseh.

Petra Purgaj, učiteljica slovenščine
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Spoštovani!

V NSi Zavrč je za župana kandidiral Slavko Pravdič, za svetnike 
je kandidiralo šest članov OO NSi Zavrč: Barbara Omers, Lidija 
Cafuta, Uroš Fijan, Robert Žnidarič, Slavko Pravd ič in Valerija 
Spevan. Dobili smo dva svetnika, Slavka Pravdiča in Valerijo Spevan.

Zakorakali smo v zadnji 
mesec leta 2014. Pred nami 
je čas, ko otroke obišče sveti 
Miklavž, proti koncu meseca 
pa še Božiček in dedek Mraz.

Jesen je bila zelo pestra, saj 
so naše pridne roke pospra
vile še zadnje pridelke in pri
pravile zemljo k počitku do 
pomladi. Jesen pa ni počiva
la na političnem področju, 
saj smo volili župana in sve
tnike občinskega sveta obči
ne Zavrč. V NSi Zavrč je za 
župana kandidiral Slavko 
Pravdič, za svetnike je kan
didiralo šest članov OO NSi 
Zavrč: Barbara Omers, Lidija 
Cafuta, Uroš Fijan, Robert 
Žnidarič, Slavko Pravdič in 
Valerija Spevan. Dobili smo 
dva svetnika — Slavka Pravdi
ča in Valerijo Spevan. Vsem 
krajankam in krajanom se 
zahvaljujemo za oddane gla

sove, enako se zahvaljujemo 
tudi tistim, ki vam iz kakr
šnih koli razlogov ni uspelo 
priti na volišče, a ste nas imeli 
namen voliti. Nič zato, prilo
žnosti bo še veliko.

NSi BO LJUDEM 
VRNILA ZDRAVO 
PRIHODNOST IN 
AMBICIJE

Osmi kongres Nove Slove
nije je predsednici Ljudmili 
Novak dodelil nov dveletni 
mandat. Za njeno izvolitev 
je glasovalo 314 delegatov 
od skupno 434. Pri tem je 
pomembno izpostaviti, da je 
na tokratnem kongresu gla
sovalo največ delegatov v vsej 
zgodovini stranke. Udelež
ba delegatov na kongresu je 
bila namreč kar 80-odstotna. 
Predsednica NSi Ljudmila 
Novak je v svojem obširnem 
govoru poudarila, da se NSi

ne bo pustila podrediti nobe
ni stranki, naj si bo to na levi 
ali desni strani političnega 
pola. Vodstvo NSi je prepriča
no, da je prišel čas za krepitev 
in širitev krščanske demokra
cije v Sloveniji. NSi želi iti po 
poti moderne konservativne

stranke, ki izhaja iz tradicije, 
a obenem gleda v prihodnost. 
Nove stranke ne rešujejo 
težav, zato vabljeni vsi, ki želi
te pomagati.

Nekateri nam očitajo, da je 
stranka z gospodarskim pro
gramom, ki so ga podjetniki
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ocenili kot najboljšega, izgubila soci
alni čut, a vodstvo NSi je prepričano, 
da je najboljša socialna politika takšna, 
ki zagotavlja in ohranja delovna mesta. 
Slovenija ne more biti socialna država, če 
ne bomo krepili gospodarstva. Najbolj 
krščansko je to, da imajo ljudje dosto
janstvo. Dostojanstvo pa zagotavljajo 
delovna mesta. Zato bo NSi še naprej 
pogumno in brez strahu hodila po poti,

ki si jo je začrtala. V ta namen napove
dujemo tudi ustanovitev nove vlade v 
senci, ki bo skrbela, da bo stranka imela 
odgovor za vsako posamezno področje v 
državi. Dejstvo je, da NSi lahko postane 
najmočnejša stranka na desni sredini, saj 
se zaveda odgovornosti do države in vseh 
ljudi. Ljudem želimo vrniti zdravo pri
hodnost in ambicije. To je naša dolžnost.

Pred nami je veseli december, čas, ko se

obdarujemo in z družinami skupaj pre
življamo praznične dni. Ni treba veliko, 
da človeka razveselimo, včasih so dovolj 
že lepa beseda, nežen objem in zahvala 
iz srca.
Želimo vam blagoslovljen božič, pred

vsem pa miru, zdravja in ljubezni v priha
jajočem letu 2015-

IO NSi Zavrč

Voščilo OO SLS Zavrč
Spoštovani občanke in obča

ni, mir in notranja uglašenost 
naj vas spremljata v teh božič- 
no-novoletnih praznikih.

Prihaja čas, ko bomo pote
gnili črto pod odhajajočim 
letom in vstopili v leto 2015, 
ki naj bo polno upanja, med
sebojnega spoštovanja, spo
štovanja drugačnosti, prija
teljstva in vseh človeških vre
dnot. Te želje naj nam bodo 
moto in vodilo za boljši in

prijaznejši jutri.
Leto, ki je za nami, je bilo 

pestro, še posebej na gospo
darskem in političnem podro
čju. Dokazali smo, da znamo 
in zmoremo, saj nam je sku
paj z vami uspelo uresničiti in 
tudi preseči zastavljene cilje. 
Na političnem področju se 
je zgodilo veliko sprememb, 
ena od teh je tudi ta, da naši 
stranki ni uspelo prestopi
ti parlamentarnega praga. 
Menimo, da je to le ena od

Delavnica božičnih 
okraskov

prelomnic v stranki, ki nam 
daje nov zagon in vero v ljudi.

Prepričani smo, da bo pri
šel čas, ko bodo spoštovane 
in cenjene vrednote ljudsko
sti ter prepoznano in spošto
vano dobro, odgovorno in 
gospodarno delo, kar se na 
zadnjih parlamentarnih kot 
tudi lokalnih volitvah žal ni 
zgodilo.

Ker je čas volitev za nami, se 
vam, spoštovani občanke in 
občani, zahvaljujemo za izka
zano zaupanje. Zagotavljamo 
vam, da bomo sledili ciljem 
in načrtom, ki so v celoti 
usmerjeni v razvoj, dobrobit

SLS.
Slovenska ljudska stranka

in večjo prepoznavnost naše 
občine.

Vesele, vedre in doživete božič
ne praznike ter sreče, zdravja in 
uspehov polno novo leto vam 
želi Občinski odbor SLS Zavrč.

Sreča je na svetu zato, da jo 
delimo z drugimi. SREČNO 
2015!

OO SLS Zavrč 
Janko Lorbek, predsednik

V organizaciji TD Zavrč in v sodelovanju z OŠ Cirkulane - 
Zavrč in občino Zavrč je 17. decembra v gostilni Težak v Tur
škem Vrhu potekala praznična decembrska delavnica. Tokrat 
so se udeleženci delavnice posvetili izdelovanju nekoliko dru
gačnih božičnih okraskov.

TM

Vabilo na žegnanje konj
Konjeniški klub Bori vabi vse občanke in občane občine 

Zavrč ter vse ljubitelje in lastnike konj na tradicionalno 
žegnanje konj, ki bo v petek, 26. decembra 2014, po pozni 
maši pri cerkvi svetega Miklavža v Zavrču.

KK Bori
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Predsednik in poveljnik PGD Zavrč v družbi nekdanjega člana Alojza 
Zebca, ki je veliko pomagal pri gradnji gasilskega doma.

Foto: arhiv društva

Prostovoljno gasilsko društvo 
Zavre je v letu, ki se izteka, 
spet bogatejše za novo prido
bitev, saj smo s pomočjo obči
ne Zavrč, donatorjev in naših 
članov prizidali garažni pro
stor.

V tem prostoru je trenutno 
prikolica z gasilsko opremo, 
ki jo gasilci uporabljamo pri 
intervencijah. V prizidku se 
je na novo uredila tudi kuril
nica s prostorom za gorivo. 
To je bil za naše društvo kar 
velik zalogaj, precej dela smo 
namreč opravili člani našega 
društva sami.
V poletnih mesecih nas je 

s svojim obiskom presenetil 
nekdanji član PGD Zavrč 
Alojz Zebec, ki je veliko 
pomagal pri gradnji gasilskega 
doma. Njegovo ime je vpisa

no rudi na spominsko kamni
to tablo, ki je obnovljena in 
spominja na težke gradbene 
čase gasilskega doma, nam je 
pripovedoval Zebec.

S pomočjo Območne gasil
ske zveze Ptuj smo člani 
PGD Zavrč pripravili gasil
sko trgatev v goricah Dušana 
Bratuša, kamor so bili pova
bljeni gostje iz Gasilske zve
ze Kočevje in Gasilske zveze 
Cestica. Namen tega srečanja 
je bilo predvsem druženje in 
povezovanje med gasilci ter 
poglabljanje dobro sosedskih 
odnosov.

Člani PGD Zavrč ob kon
cu leta obiščemo naše obča
ne s koledarji in novoletnimi 
čestitkami, za katere prejme
mo nekaj donatorskih sred
stev, s katerimi zelo gospodar

no ravnamo. Za vsa sredstva 
se občanom naj lepše zahvalju
jem v imenu našega gasilskega 
društva.

Vsem želimo vesel božič ter

mirno, sreče in zdravja polno 
novo leto 2015.

Anton Bratuša, 
predsednik PGD Zavrč

na vaše premoženje
Storitve podjetja Vargas-Al:

Fizično - tehnično varovanje
Servis in montaža sistemov varovanja
Varovanje javnih zbiranj
Protipožarno varovanje
Servis gasilnikov in hidrantov
Usposabljanje zaposlenih za varstvo pred požarom
Trgovina

Srečno, zdravo in predvsem varno leto 2015
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KO NAM ZA PREMOŽENJE NI VSEENO

VARGAS-AL d. o. o. www.vargas-al.si
Tovarniška cesta 10,2325 Kidričevo Tel.: (02) 7995411 ČLAN SKUPINE TALUM
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